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Consiliul local Aleşd 

 

PROCES VERBAL 
 

 

 Încheiat azi 29.10.2013 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Aleşd. Preşedinte 
de şedinţă conform Regulamentului de funcţionare a Consiliului local este dl. Morar Călin.  

La şedinţă sunt prezenţi 15 consilieri din cei 17 în funcţie, 2 absenţi (dl. Gal Cristian şi 
Tonţ Ioan). 

Dl. Preşedintele de şedinţă dă citire Dispoziţiei primarului oraşului Aleşd nr. 
380/23.10.2014. 
            Preşedintele de şedinţã prezintă ordinea de zi, ordine de zi ce a fost afişată, pentru 
aducerea la cunoştinţa locuitorilor oraşului Aleşd:  
          1. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 109/2013 pprriivviinndd  aapprroobbaarreeaa  pprrooiieeccttuulluuii,,  

pprreeccuumm  şşii  aa  cchheellttuuiieelliilloorr  lleeggaattee  ddee  pprrooiieecctt  --  CCeennttrruull  ddee  iinnffoorrmmaarree  şşii  PPrroommoovvaarree  TTuurriissttiiccăă,,  OOrraaşşuull  

AAlleeşşdd..  
 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui teren din proprietatea privată a 
oraşului către d-ul Ilea Cornel Nicolae. 
 3.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui teren din proprietatea privată a 
oraşului către SC  Dissial Impex SRL. 
 4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de amplasament şi delimitare a 
imobilului cu suprafaţa de 31 mp, din nr. top 923/7, în vederea atribuirii numărului cadastral de 
către OCPI Bihor precum şi dezlipirea parcelei şi înscrierea ei în cartea funciară. 

5.Proiect de hotărâre pentru dezmembrarea parcelei cu număr cadastral 100552 Aleşd în 
suprafaţă totală de 1936 mp în vederea înscrierii parcelelor nou formate în Cartea Funciară. 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la HCL nr. 13/2001, privind regimul 
clădirilor 
din raza oraşului Aleşd declarate monumente arhitecturale de interes local.  

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public şi administrarea 
Liceului Teoretic “Constantin Şerban”, în domeniul privat al oraşului Aleşd a imobilului – clădire 
atelier şcoală - în vederea scoaterii din funcţiune, casării şi demolării acestuia. 

8.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă. 
Dl. preşedinte de şedinţă: supune la vot ordinea de zi. Aceasta a fost aprobată cu 15 

voturi pentru, unanimitate, astfel se adoptă Hotararea nr. 97 care face parte integrantă din 
prezentul proces verbal.  

După consultarea procesului verbal de la şedinţa din data de 30.09.2014 preşedintele de 
şedinţă supune la vot procesul verbal, care se aprobă cu 15 voturi pentru, unanimitate, astfel 
adoptându-se Hotărârea nr. 98 care face parte integrantă din prezentul proces verbal. 

Dl. preşedinte de şedinţă– trece la punctul 1 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre. 

Dl. preşedinte: dacă sunt discuţii.... 
Dl. preşedinte de şedinţă: dă cuvântul comisiilor: 
Comisia Buget – aviz favorabil.  
Comisia Juridică – aviz favorabil. 

 Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Dl. preşedinte de şedinţă: se supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 14 

voturi pentru, 1 abţinere(Dubău), astfel adoptându-se Hotărârea nr. 99 care face parte 
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integrantă din prezentul proces verbal. 
Dl. preşedinte de şedinţă – trece la punctul 2 de pe ordinea de zi şi dă citire proiectului de 

hotărâre. 
Dl. preşedinte: dacă sunt discuţii... 
Dl. preşedinte de şedinţă: dă cuvântul comisiilor: 
Comisia Buget – aviz favorabil.  
Comisia Juridică – aviz favorabil. 

 Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Dl. preşedinte de şedinţă: se supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu12 

voturi pentru, 1 abţinere(Turcuş), 2 împotrivă(Cipleu şi Dubău), astfel adoptându-se Hotărârea 
nr. 100 care face parte integrantă din prezentul proces verbal. 

Dl. preşedinte de şedinţă – trece la punctul 3 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre. 

Dl. preşedinte: dacă sunt discuţii... 
Dl. Dubău: o observaţie aş avea de făcut. În urma licitaţiei s-a atribuit firmei care solicită 

acum vânzarea şi din câte am înţeles redevenţa este de 1200 de euro pe an. Acum îl vindem cu 
mai puţin decât este redevanţa pe un an în condiţiile în care societatea care şi-a atribuit 
concesiunea s-a angajat să-l plătească pe 25 de ani. Nu mi se pare normal să-l vindem în 
câteva luni în condiţiile în care câştigăm mai mult dacă-l concesionăm decât dacă-l vindem.  

Dl. preşedinte de şedinţă: nemaifiind discutii dă cuvântul comisiilor: 
Comisia Buget – aviz favorabil.  
Comisia Juridică – aviz favorabil. 

 Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Dl. preşedinte de şedinţă: se supune la vot proiectul de hotărâre, care se votează cu 11 

voturi pentru, 2 abţineri şi 2 voturi împotrivă, proiectul de hotărâre nefiind adoptat.  
Dl. preşedinte de şedinţă – trece la punctul 4 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 

hotărâre. 
Dl. preşedinte: dacă sunt discuţii... 
Dl. preşedinte de şedinţă: nefiind discutii dă cuvântul comisiilor: 
Comisia Buget – aviz favorabil.  
Comisia Juridică – aviz favorabil. 

 Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Dl. preşedinte de şedinţă: se supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 14 

voturi pentru, 1 abţinere(Turcuş), astfel adoptându-se Hotărârea nr. 101 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal. 

Dl. preşedinte de şedinţă – trece la punctul 5 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre. 

Dl. preşedinte: dacă sunt discuţii... 
Dl. preşedinte de şedinţă: nefiind discutii dă cuvântul comisiilor: 
Comisia Buget – aviz favorabil.  
Comisia Juridică – aviz favorabil. 

 Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Dl. preşedinte de şedinţă: nefiind  discutii se supune la vot proiectul de hotărâre, care se 

aprobă cu 15 voturi pentru, unanimitate, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 102 care face parte 
integrantă din prezentul proces verbal. 
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Dl. preşedinte de şedinţă: – trece la punctul 6 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 
hotărâre.  

Dl. preşedinte: dacă sunt discuţii... 
Dl. preşedinte de şedinţă: nefiind discutii dă cuvântul comisiilor: 
Comisia Buget – aviz favorabil.  
Comisia Juridică – aviz favorabil. 

 Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Dl. preşedinte de şedinţă: nefiind  discutii se supune la vot proiectul de hotărâre, care se 

aprobă cu 11 voturi pentru, 1 împotrivă(împotrivă), 3 abţineri(Cipleu, Dubău, Morar) astfel 
adoptându-se Hotărârea nr. 103 care face parte integrantă din prezentul proces verbal. 

A ajuns  la şedinţă dl. Tonţ Ioan. 
Dl. preşedinte de şedinţă: – trece la punctul 7 de pe ordinea de zi, dă citire proiectului de 

hotărâre. 
Dl. preşedinte: dacă sunt discuţii... 
Dl. Turcuş: nu ştiu ce să înţeleg din proiectul ăsta „în vederea casării şi demolării” – deja 

este demolată clădirea. Va veni inventarul la sfârşit de an şi ne treyim că n-avem ce inventaria. 
Dl. Cipleu: s-a autodemolat. 
Dl. preşedinte de şedinţă: nemaifiind discutii dă cuvântul comisiilor: 
Comisia Buget – aviz favorabil.  
Comisia Juridică – aviz favorabil. 

 Comisia Urbanism – aviz favorabil. 
Comisia Învăţământ – aviz favorabil 
Dl. preşedinte de şedinţă: nefiind  discutii se supune la vot proiectul de hotărâre, care se 

aprobă cu 12 voturi pentru, 4 abţineri(Cipleu, Dubău, Morar, Turcuş) astfel adoptându-se 
Hotărârea nr. 104 care face parte integrantă din prezentul proces verbal. 

 Dl. preşedinte de şedinţă: se supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 16 
voturi pentru, unanimitate, astfel adoptându-se Hotărârea nr. 105 care face parte integrantă din 
prezentul proces verbal. 

Dl. preşedinte de şedinţă: probleme diverse…. 
Dacă nu sunt probleme diverse declar şedinţa încheiată. Vă mulţumesc! 
 
 
 
 
Preşedinte de şedinţă,                                                               Secretar, 
 
        Morar Călin                                                                    Lauran Nicoleta 

 
 
 

 


